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Geacht college, 

 

De media hebben de afgelopen weken aandacht besteed aan de financiële perikelen rond het project op de 
Braak. Onder de huidige economische omstandigheden kon het voor niemand een verrassing zijn dat 
prijsstijgingen aan de orde zouden komen 

In uw RaadsInformatieBrief nr.82 van 20 juli 2022 is uitvoerig uit de doeken gedaan hoe we als bestuur van 
de stad er voor staan in dit dossier. 

Voor de fractie 50PLUS Helmond blijft echter een vraag hangen uit de RIB 82 en wel in de passages die 
gaan over het budgetrecht van de raad. In dit geval dan over het verhogen van een krediet. Aangekondigd 
wordt dat in het najaar de raad het voorstel om een aanpassing van het krediet. 

De vraag van ons is:  waarom niet een voorstel in de raad van september 2022. Tenslotte is iedere dag, 
week, maand vertraging per definitie in deze tijd kostenverhogend. Zoveel te eerder de raad een besluit kan 
nemen des te eerder kan er gegund worden. 

De fractie wacht uw antwoord af. 

   

Helmond, 3 augustus 2022 

Fractie 50 PLUS Helmond       

Frans Mol,     Jan van Aert 

Jan Karel van der Zanden  Rene van Lierop 

i.a.a. - fractievoorzitters raad Helmond en  Media 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Voor de fractie 50PLUS Helmond blijft echter een vraag hangen uit de RIB 82 en wel in de passages 

die gaan over het budgetrecht van de raad. In dit geval dan over het verhogen van een krediet. 

Aangekondigd wordt dat in het najaar de raad het voorstel om een aanpassing van het krediet. 

Waarom niet een voorstel in de raad van september 2022. Tenslotte is iedere dag, week, maand 

vertraging per definitie in deze tijd kostenverhogend. Zoveel te eerder de raad een besluit kan 

nemen des te eerder kan er gegund worden. 

 
Wij delen met u het belang van de voortgang in het aanbestedingsproces. Om die reden hebben wij ons 
maximaal ingespannen om ondanks de onzekere marktsituatie nog voor de zomer 2022 de inschrijvingsfase 
op te kunnen starten. De inschrijvingsfase van de aanbesteding voor de MFSA is uiteindelijk gestart op 
woensdag 20 juli jl. In deze fase zullen de in de selectiefase geselecteerde aannemers berekenen voor welk 
bedrag zij de MFSA kunnen bouwen. Hiervoor gelden wettelijke termijnen. Aannemers zullen dan ook in 
ieder geval tot medio november 2022 de tijd krijgen om een inschrijving in te dienen, waarna de gemeente 
deze zal beoordelen. Zolang het besluitvormingsproces over de ophoging van het krediet uiterlijk in 
november 2022 genomen wordt, zal dan ook geen sprake zijn van vertraging als gevolg van de benodigde 
raadsbesluitvorming. Ons voornemen is om de benodigde ophoging mee te nemen bij de 
Programmabegroting 2023 en/of de 2e Berap 2022, waarmee dus geen sprake zal zijn van vertraging als 
gevolg van de besluitvorming die de gemeenteraad moet doorlopen.    
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 
 


